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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 7. november 2022 kl. 19   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Per Holde - afbud 

Marlene Munk 

Kasper Guldbæk 

Anja Bisp Pedersen 

Julie Kjellberg-Andersen - afbud 

Merethe Christa Thoudahl 

Tamara Christensen 

 

Elevrepræsentanter 

Dursa Alwan Bakre 

Luka Stojkovic - afbud 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen - afbud 

Ledelsesrepræsentanter 

Klaus P. Bertelsen 

Jeff B. Christensen 

Søren Bomann Andersen 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt og punktet personale udgår. 

Der sættes tre punkter på det er punkt 5, 6 og 7 

 

Sag nr. 2  Nyt fra elevrådet 

Eleverne i blok A brokker sig over hvordan udeområdet ser ud i atriumgården 

(cigaret skodder, snustobak mm efterladenskaber fra brugen af området i 

fritiden) 

Der ønskes fodboldmål til græsplænen mod cykelstien.  

Der ønskes bedre belysning på toiletterne, håndvask for lidt plads til at vaske 

hænder og tjekkes op på det meget varierende vandtryk.  

Der meddeles om forvirring om morgenen på parkeringspladsen. 

Ønske om en kantineordning evt. en automat med sunde vare. 

Kan der åbnes i det gamle frugtbodslokale hvor en lærer kan stå for elkedel og 
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mikrobølgeovn. 

Elevrådet har en bekymring omkring alle de voldsomme episoder der er i blok 

F blandt eleverne. 

Der ønskes grupperum til gruppearbejde og borde og stol til arbejde, ikke 

sofaer. 

Eleverne ønsker mere medbestemmelse i timerne, dette er mest hos de store 

elever. Det er en skole indsatsområde at give mere medbestemmelse til 

eleverne i dette skoleår. Skoleledelsen skriver ud om at have medbestemmelse 

på dagsordenen ude i klasserne, så der kan meldes tilbage til skolebestyrelsen 

i januar. 

Kan der laves om i skemaet ringe tider. 

Skolen i herredet har fået en elevrådsformand, der arbejdes på at finde en 

måde han kan deltage på møderne, da han kun går i SiH-A klassen. 

 

Sag nr. 3  Skolen her og nu 

Vi drøftede problematikken i vores gård, den seneste periode er det aftaget og 

det er ikke så voldsomt mere. Men det er stadigvæk ikke i orden med alle de 

skodder og affald som bliver smidt. 

 

SiH, der er ansat 2 nye medarbejdere, som starter d. 1. dec. Det er en lærer 

og en pædagog som er en delt stilling mellem JPS og SiH har opgaver på 

begge matrikler. 

 

Sag nr. 4  Ny skoleleder 

Det er Klaus sidste møde som konstitueret skoleleder og Søren overtager og 

starter som skoleleder d. 1. december. 

Søren kommer fra Kølholm hvor han har været pædagogisk leder i en længere 

periode. 

 

Sag nr. 5  Skolebus kørsel 

Skolebuskørsel på skolen i Herredet, der er store udfordringer men kørslen af 

eleverne til og fra skole. Nogle af eleverne er så udfordret og kan ikke 

overskue den fælle transport med andre elever eller mange elever. 

Børnene presset rigtig meget af den nuværende aftale. 

Det tages med på et møde d. 16. november hvor der er et møde vedr. Skolen i 

Herredet angående normering, økonomi mm. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at der gøres noget ved den offentlige buskørsel til og 

fra skolen, det drejer sig om rute 316. Problemet er at eleverne ankommer til 

skolen kl. 7:30 og skal vente til kl. 8 hvor undervisningen starter. Der er også 

udfordringer ved den ene eftermiddagskørsel eleverne har fri kl. 13:30 men 

bussen kommer og henter kl. 12:25 

 

Sag nr. 6  Kontakt fra kirken til skolerne 

Præsterne skal skrive til Jeff 
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Sag nr. 7  Evt. og punkter til næste møde 

Per har trukket sig som formand for skolebestyrelsen, derfor skal vi have 

konstateret en ny formand. 

 

Det næste møde er rykket til tirsdag d. 6. december kl.19 

 

Kan det næste møde afholdes på skolen i Herredet. Det tages op om at 

møderne skal være på andre dage og tidspunkt. 

 

Elevrådsformændene skal til det til det fælles kommunale 

 

Anti – mobbestrategien 

 

Have fokus på lærernes trivsel eventuelt på møderne i januar/februar 

 

Der skal laves en ny APV til foråret 

 

 


